
Referat af bestyrelsesmøde lørdag den 17. september 2022 

 

1. mailen fra Lejre kommune ang. Naturpleje af skrænten. 

2. Tømrer Janniks tilbud ang. trappe 

3. dispensation til trappe 

4. tilbud fra øvrige firmaer ang. ny trappe 

5. forslag om ekstern harddisk 

6. Evt. 

 

1. Vi har haft kontakt til Lejre kommune omkring ejerskab og fredninger af skrænten/slugten. Lejre 

kommune er vendt tilbage med afgørelsen vedr. fredningen for kyststrækningen for Ejby og 

Kyndeløse samt Ejby Ådal. Afgørelsen bliver lagt på hjemmesiden. I afgørelsen side 31 §8 omkring 

naturpleje står der at det er Roskilde Amt der har retten til at foretage naturpleje til opfyldelse af 

fredningens formål, det er en forudsætning at naturpleje udføres uden udgift for ejerne af arealet. 

Derfra har vi været i kontakt til Lejre kommune, som har overtaget forpligtelsen. Lejre kommune 

har skrevet tilbage som om naturplejen ligger hos os. Vi har nu påpeget regler om § 8. Endvidere 

venter vi på svar omkring dispensationer og eksisterende tilladelser for området.  

2. Vi har læst tilbuddet igennem igen, og kan se at tilbuddet ikke indebærer fundament til trappen. 

Derfor tænker vi at vi skal have indhentet nye tilbud som skal fremlægges til generalforsamlings 

møde evt. ekstraordinært møde. Derudover afventer vi kommunens svar på eksisterende 

dispensation for trappen (punkt 3).   

3. Afventer 

4. Vi afventer to forskellige tilbud til trappe, disse står dog på ”standby” indtil vi modtager svar fra 

kommunen. 

5. Vi har modtaget et forslag om ekstern harddisk, vi har inviteret Nicolai som kan vejlede os til den 

bedste for at sikre, at vigtige dokumenter/tilladelser/dispensationer ikke forsvinder og så det er til 

at gå til for alle – også kommende bestyrelsesmedlemmer. 

6. Ingenting.  

  


